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Sběrné dvory v Třebíči budou nadále televize Samsung odebírat

  

Koncem července letošního roku proběhla médii zpráva o tom, že sběrné dvory měst a obcí
nebudou od 1. srpna odebírat vysloužilé televize, počítačové monitory a další spotřebiče značky
Samsung. Společnost, která zajišťovala likvidaci těchto spotřebičů, oznámila, že s ní výrobce
neprodloužil smlouvu.

  

„Chceme ujistit Třebíčany, že sběrných dvorů v Třebíči se tato záležitost netýká. Společnost
ESKO-T, která provozuje sběrné dvory v našem městě, bude nadále výrobky všech značek,
tedy i značky Samsung, odebírat,“ uvedl místostarosta města Pavel Janata.
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